
 

 

  肯尼亚收货人完整详细情况的申报 

致： 客户及各订舱货代   

感谢您选择萨非航运，我们十分重视您的业务以及对我们一如既往地支持。   

  

兹通知贵司，根据肯尼亚港务局和肯尼亚税务局于 2018 年 11 月 30 日向船运公司

和代理人发 出的通知，对通过蒙巴萨港运往肯尼亚的货物必须完整申报货物所有人，并且

需要接受当地清 关。   

  

因此，以下信息必须在提单补料及舱单中注明：   

  

1.收货人全名   

2.根据其税务个人识别号码(PIN)的收货人邮寄地址   

3.电子邮件地址   

4.电话联系方式  

  

在收货人为“To order”的情况下，通知方也应按上述规定注明具体信息。  以上规定于 

2018 年 11 月 30 日起实施，缺失任何上述信息的提单补料将不予处理。  

  

  

感谢您一直以来对于萨非航运的支持。如您对上述调整有任何疑问或希望了解更多信息，

敬 请联系您当地的萨非航运客服或销售代表。获取我们本地办公室的联系方式请登陆 

www.safmarine.com 获取。 

 

 

敬祝商祺 

萨非航运大中华区 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

13th Dec.2018 

Declaration of Full Consignee Details for Kenya                              

Dear Valued Customer,  

  

Thank you for shipping with us and we value your business.      

 

This is to inform you that that as per notice sent to shipping lines and agents by the Kenya 

Ports Authority and the Kenya Revenue authority, effective 30th November 2018, full 

declaration of cargo owners is mandatory for cargos destined to Kenya through the Port 

of Mombasa and liable to local clearance.   

  

The below details must be indicated in each Bill of Lading and the Manifest.   

  

1.Consignees full Name  

2.Consignees Mailing Address as per his/her Tax Personal Identification Number (PIN)  

3. Email address  

4.Telephone contact  

  

In cases where the consignee is “to order”, the notify party details to comply as per above. 

With this being implemented, any missing above information will result in rejection of 

shipping instruction.  

  

  

We thank you for your support for Safmarine. For any questions, please feel free to contact 

your local customer service or sales representatives. You will find contact details of our local 

office on www.safmarine.com. 

 

 

Yours Sincerely, 

Safmarine 

 

 

 


